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To:

From: )

Sent: Thur 9/3/2020 10:32:27 AM

Subject: FW: Vragen ivm quarantaineplicht afreizen [IEEE
Received: Thur 9/3/2020 10:32:27 AM

Hoi ERES

Dank voorje toelichting van gisteren. Maar zie onderstaand: dit lijkt op een kafkaéske situatie. Heb jij nog een suggestie wie

kan worden benaderd? Of moeten we het besluit van margen over inreizen afwachten?

Groeten,

Van: SEF @ KNVB.NL>

Verzonden: donderdag 3 september 2020 11:48

aan:IEEE)EXE@ minvws.ni>
Onderwerp: FW: Vragen ivm quarantaineplicht afreizen |IEEE

IND blijkt geen oplossing te zijn, omdat er dus geen aparte categorie is voor topsporters. Maar wellicht is dit probleem opgelost als er

uiteindelijk definitieve regeling volgt?

Daarnaast is, mede naar aanleiding van het streven tot een zo uniform mogelijke Europese uitleg van de Entry ban, deze

doelgroep één van de drie punten die zowel nationaal als Europees op de agenda staan voor de komende maand. Dit

ligt inmiddels dus op hoof niveau ter beoordeling.

Dat maakt dat we voor nu dus duidelijk hebben dat het besluit hieromtrent afgewacht zal moeten worden.

enkel op basis de beroepsgroep tenzij er andere feiten meewegen die een

uitzondering op de entry ban mogelijk maken.

Groeten [EXER]

Verzonden: donderdag 3 september 2020 11:44

Aan: KNVB.NL>

Onderwerp: RE: Vragen ivm quarantaineplicht afreizen||ERI
-

Nee, dit zal niet helpen. We kennen de regels, maar het gaat hier om cen IEE Voor is geen

zogeheten Machtiging tot Voorlopig Verblijf (MVV) vereist. Het IND Grenskantoor laat haar om die reden het land niet in.

IND is dus juist degene die haar niet toe laat.

Er dient op een of andere manier een bericht te komen vanuit het Ministerie dat zij als topsporter (voor wie een

werkvergunning reeds is afgegeven en in NL klaar ligt!) NL in mag.
Zie ook de mail (en de geel gearceerde mening) van de het grenskantoor hieronder.

Groet,

var.ICE ing.

Verzonden: dinsdag 25 augustus 2020 12:30

Aan: IKE - 050 ni

CC: %Vragen Grenskantoor, IND 4 @ind.nl>

Onderwerp: RE: Vrijstelling inreizen

Geachte heer/mevrouw[EEE

Mijn collega heeft onderstaande mail even onder mijn aandacht gebracht in verband met de inhoud van uw reactie.
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Allereerst moet ik u meedelen dat er de afgelopen maanden meerder individuele afwegingen en beslissingen zijn

genomen die, wanneer het beleid daarover nog niet honderd procent duidelijk was, afhingen van meerdere individuele

factoren.

Zo was indertijd nog enigszins onduidelijk of de door u aangehaalde doelgroep onder €én van de uitzonderingen van den

entry ban als student of kennismigrant kond worden geschaard en ook of er in casu sprake was van een

kennisgevingsbrief van de IND, een mvv verplichting, andere zwaarwegende belangen, studiecampus etc etc.

Het is dus niet juist om te stellen, en daar heb ik uw dienst indertijd ook nadrukkelijk op gewezen, dat een eerder akkoord

op enigerlei precedent schept voor de gehele doelgroep.

Daarnaast is, mede naar aanleiding van het streven tot een zo uniform mogelijke Europese uitleg van de Entry ban, deze

doelgroep één van de drie punten die zowel nationaal als Europees op de agenda staan voor de komende maand. Dit

ligt inmiddels dus op hoof niveau ter beoordeling.
Dat maakt dat we voor nu dus duidelijk hebben dat het besluit hieromtrent afgewacht zal moeten worden.

enkel op basis de beroepsgroep tenzij er andere feiten meewegen die een

uitzondering op de entry ban mogelijk maken.

Ik hoop u hiermee vooralsnog even voldoende mee te hebben geinformeerd.

Met vriendelijke groet,

IND Grenskantoor, locatie Schiphol
Directie Dienstverlenen (DV)
Immigratie- en Naturalisatiedienst

Ministerie van Veiligheid en Justitie

Vertrekpassage 264 | 1118 AW | Schiphol

IEEE| 9560 AA | Ter Apel

vanIEEE
Verzonden: maandag 24 augustus 2020 11:33

Aan: %Vragen Grenskantoor, IND

CC: 5.1.2e

Onderwerp: RE: Vrijstelling inreizen

Geachte mevrouw

We hebben uw antwoord in goede orde ontvangen, maar zijn hierdoor enigszins verward.

FBO.NI]

U stelt dat er, behoudens de in uw mail opgesomde vastgestelde uitzonderingen, geen uitzonderingen kunnen worden

emaakt op het inreisverbod. De afgelopen weken zijn daarentegen door uw collega’s

To vrijstellingen afgegeven ten behoeve van in dezelfde situatie,
waardoor de speelsters succesvol Nederland in konden reizen. Wij vernemen graag waarom er, hoewel de situatie

omtrent deze[IEE icentiek is, een ander standpunt wordt ingenomen door de IND.

In dit verband willen wij ook nogmaals wijzen op het belang bij het inreizen van de speelster. De situatie rondom de

COVID-19 pandemie heeft begrijpelijkerwijs geleid tot een in- en uitreis-beleid voor reizigers naar Nederland. Vanuit de

UEFA en de KNVB hebben wij inmiddels echter bericht ontvangen dat 30 andere landen, zoals Duitsland, UK, Frankrijk,
Italie en Portugal al een uitzonderingspositie hebben ingesteld voor internationale topsporters, zolang deze aan
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bepaalde veiligheidsvoorschriften voldoen en gevaren voor de volksgezondheid beperkt blijven. 5.1.28 is

vanzelfsprekend bereid om aan alle voorschriften en richtlijnen te voldoen om de volksgezondheid te waarborgen, en

eventueel zelfs extra maatregelen te treffen.

Het is voor het gehele Nederlandse voetbal van belang dat internationale topsporters, zoals de buitenlandse speelsters
van Nederlandse clubs, Nederland kunnen inreizen. Hierdoor komt de sportieve uitgangspositie van het Nederlands

voetbal niet in gevaar en blijft het sportieve speelveld tussen clubs gelijk om een eerlijke competitie te kunnen spelen.

Ik hoor graag van u.

Met vriendelijke groet,
Federatie van Betaald voetbal Organisaties

Woudenbergseweg 21

3707 HW Zeist

5.1.2em=

Van: KNVB.NL>

Verzonden: donderdag 3 september 2020 11:37

Onderwerp: FW: Vragen ivm quarantaineplicht afreizen speelster uit [JEN

Dit is wat VWS laat weten, maar ik weet niet of ditje gaat helpen.

Groeten,

Verzonden: donderdag 3 september 2020 11:12

Aan: KNVB.NL>

Onderwerp: RE: Vragen ivm quarantaineplicht afreizen speelster uit EE

Ik heb even nagevraagd. Zie onderstaand:

Als het gaat om een langdurig verblijf (meer dan 90 dagen) is het handig direct contact op te nemen met de IND.

Zie ook https://www.nederlandenu.nl/reizen-en-wonen/visa-voor-nederland/gas-voor-inreizen-in-nederland

Groeten,

This email and any files transmitted with it are confidential and intended solely for the use of the individual or entity to

whom they are addressed. If you have received thus email in error please notify the system manager. Please note that any
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views or opinions presented in this email are solely those of the author and do not necessarily represent those of the

KNVB. Finally, the recipient should check this email and any attachments for the presence of viruses. The KNVB accepts
no liability for any damage caused by any virus transmitted by this email. KNVB is a legal entity (association), duly
incorporated under the laws of the Netherlands and registered by the Chamber of Commerce under 40478591.

This email and any files transmitted with it are confidential and intended solely for the use of the individual or entity to

whom they are addressed. If you have received this email in error please notify the system manager. Please note that any

views or opinions presented in this email are solely those of the author and do not necessarily represent those of the

KNVB. Finally, the recipient should check this email and any attachments for the presence of viruses. The KNVB accepts
no lability for any damage caused by any virus transmitted by this email. KNVB 1s a legal entity (association), duly

incorporated under the laws of the Netherlands and registered by the Chamber of Commerce under 40478591.


